
Dz-12.0020.2.78.2014  

Protokół Nr 78/2014 

z  posiedzenia Zarządu Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

z dnia  6 listopada 2014 r.  

 

Obecni : wg załączonej listy obecności 

Prowadzący posiedzenie- Przewodniczący Pan Zbigniew Kożuch 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy XII ul. Kurczaba 3 w Krakowie. 

Czas trwania posiedzenia: 20:00 – 21:00 

Ad.1  

Otwarcie posiedzenia i przedstawienie projektu porządku obrad. 

Posiedzenie Zarządu Dzielnicy XII otwiera o godz. 20:00  i prowadzi Zastępca Przewodniczącego 

Rady i Zarządu Dzielnicy XII Pan Rafał Buchelt. Prowadzący obrady po sprawdzeniu listy obecności 

(załącznik Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć przystąpił do przedstawienia  porządku obrad.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z 76 i 77 posiedzenia zarządu. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez Komisje Rady na sesję w dniu 12.11.2014 r.  

4. Sprawy bieżące, korespondencja. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Członkowie zarządu nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu porządku obrad. W związku z 

powyższym prowadzący posiedzenie Pan Rafał Buchelt poddał pod głosowanie przyjęcie 

przedstawionego porządku posiedzenia Zarządu Dzielnicy XII w dniu  6 listopada 2014 r. 

(głosowanie: za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0)  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie protokołu z 76 posiedzenia Zarządu. 

Członkowie Zarządu przyjęli     jednogłośnie protokół  z 76 posiedzenia zarządu z dnia 17.09. 2014 r. 

(4  głosami za)   

Przyjęcie protokołu z 77 posiedzenia Zarządu. 

Członkowie Zarządu przyjęli   jednogłośnie protokół  z 77 posiedzenia zarządu z dnia 2.10. 2014 r. (4  

głosami za)   

 

 

Ad3. 

Opiniowanie  zgłoszonych przez komisje projektów uchwał na sesję w dniu 12.11.2014 r.  

Zarząd zaopiniował pozytywnie projekty uchwał:  

w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, 

modernizacji oraz prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i 

rekreacyjnej  

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów: za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się 

– 0, jednomyślnie 

- w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję 

Zdrowia Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów: za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących 

się – 0, jednomyślnie 



- w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez Komisję 

Zdrowia Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów: za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących 

się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję 

Zdrowia Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących 

się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję 

Zdrowia Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących 

się – 0, jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 



-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

-w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego, przygotowany przez komisję Zdrowia 

Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

- w sprawie:  zbycia działki nr 77/6 położonej w Krakowie w obrębie 59 jedn. ewidencyjna Podgórze przy ul. 

Badurskiego, przygotowany przez Komisję Infrastruktury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem 

głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie:  możliwości zbycia działki nr 302 położonej  w obrębie 50 jedn. ewidencyjna Podgórze przy ul. 

Niedzickiej w Krakowie, przygotowany przez Komisję Infrastruktury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, 

stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, jednomyślnie. 

- w sprawie:  przebudowy drogi ul. Bieżanowskiej w Krakowie (etap I) na odc. od skrzyżowania z ul. E. 

Jerzmanowskiego do skrzyżowania z ul. Mała Góra, przygotowany przez Komisję Infrastruktury, Zarząd 

zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

- w sprawie:  zmiany nazwy przystanku „Dom Spokojnej Starości” przy ul. Jakubowskiego w Krakowie, 

przygotowany przez Komisję Infrastruktury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, 

przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

w sprawie:  wydzierżawienia działek nr 53/4, 29/170, 48/9 oraz części działek nr 29/171, 48/32 obr. 57 Podgórze 

położonych przy ul. Mieczysławy Ćwiklińskiej w Krakowie, przygotowany przez Komisję Architektury, Zarząd 

zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, 

jednomyślnie 

- w sprawie:  zgody na rozbudowę i nadbudowę pawilonu usługowego usytuowanego na części działki nr 508/4 

obręb 53 Podgórze przy ul. Snycerskiej 23 A,  przygotowany przez Komisję Architektury, Zarząd zaopiniował 

pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie:  ustalenia wz dla inwestycji pn. Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z wjazdem z 

drogi publicznej przy ulicy Jana Kurczaba, Leonida Teligi i Wielickiej w Krakowie, przygotowany przez 

Komisję Architektury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , 

wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie:  ustalenia wz dla inwestycji pn. Budowa dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych z 

wjazdem z drogi publicznej przy ulicy Jana Kurczaba, Leonida Teligi i Wielickiej w Krakowie, przygotowany 

przez Komisję Architektury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , 

wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie:  ustalenia wz dla inwestycji pn. Budowa zespołu dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych 

z wjazdem z drogi publicznej przy ulicy Jana Kurczaba, Leonida Teligi i Wielickiej w Krakowie, przygotowany 

przez Komisję Architektury, Zarząd zaopiniował pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , 

wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

- w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2015 rok w zakresie prac remontowych szkół 

podstawowych, gimnazjów i przedszkoli, przygotowany przez Komisję Edukacji, Zarząd zaopiniował 

pozytywnie, stosunkiem głosów za-4, przeciwko – 0 , wstrzymujących się – 0, jednomyślnie 

 

 

 

 



Ad. 5 

Sprawy bieżące, korespondencja 

- Analiza pism, które wpłynęły do biura Rady Dzielnicy XII w okresie od poprzedniego posiedzenia 

zarządu do dnia 6 listopada 2014 r. 

Ustalenie ostatnich w bieżącej kadencji delegacji dla radnych ( wyjścia na odbiory zadań. 

- Podsumowanie pracy zarządu  

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący obradom Pan Rafał Buchelt zakończył 78  

posiedzenie Zarządu o godz. 21:00. 

 

Protokołowała:               Prowadzący posiedzenie; 

Małgorzata Synowiec           Zastępca Przewodniczącego 

                        

    

                        Rady i Zarządu  

         Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

 

 

 

 

 


